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Jan Kopecký vyhrál úvodní měřený test na 

českobudějovickém výstavišti 

Nejrychlejší čas totiž na 2.18 km dlouhé zkoušce zajel Jan Kopecký, o pouhou jednu desetinu před 

Václavem Pechem. Třetí Roman Odložilík ztratil na nejrychlejšího jezdce 3.4 sekundy, o další příčky se 

podělili Miroslav Jakeš a Jan Černý. 

Přinášíme vám ohlasy po RZ1 (Budvar Rallye Aréna): 

Jan Kopecký: „Líbilo se nám to. Je to kraťoučké, člověk tu může akorát udělat nějakou hloupou 
chybu, urazit kolo. Na druhou stranu se ale hned od začátku musíme snažit jet rychle, protože 
každá vteřinka se pak může hodit.“ 

Václav Pech: „Opravdu se mi to líbilo. Cítím trochu takovou nerozjetost, ta pauza byla dlouhá, takže 
jsem trochu nepřesný. Ale přesto se mi to líbilo, neudělal jsem žádnou kravinu, připadalo mi to 
svižné. Byly tam malé rezervy u obrubníků, ale Petr mě krotil. Nevím, jak jel Honza, ale já jsem 
spokojený.“ 

Roman Odložilík: „V pohodě. Jeli jsme svoje tempo, bylo to dobré. Jedeme s er-pětkou, na Krumlov 
bych si se Subaru netroufnul, takže jsme asi udělali dobře.“ 

Jan Černý: „Měli jsme tu malý incident při shakedownu, tak jsem byl hodně opatrný. Ale jsem 
spokojený. Možná to chtělo trošku tvrdší pneumatiky, ale tady se nerozhoduje.“ 

Miroslav Jakeš: „Jako vždycky tady, je to šou pro diváky a zrádné pro nás. Všude jsou obrubníky, 
takže v klidu. Tempo jsme jeli svižné, ale nevím, jak ostatní. Rozhodovat se bude až na dalších 
zkouškách.“ 

Ari Laivola: „Bylo to dobré a pobavili jsme se.“ 

Pavel Valoušek: „Málem jsme nedobrzdili jednu zatáčku, měli jsme studené gumy. Jsem rád, že to 
dopadlo dobře a všechno je v pohodě.“ 

Zoltán Bessenyi: „Byla to taková kličkovaná, ale prakticky stejné, jako na shakedownu, takže to 
bylo OK. Rally začíná až teď a pro mě je to první soutěž s novým autem, takže se chci soustředit a 
hlavně dojet až do cíle, protože potřebuji najet kilometry.“ 

Egon Smékal: „Bylo to takové klouzání na studených gumách mezi patníky. Ale celkem nám to šlo, 
uvidíme, jaké budou časy. Čekal jsem na déšť, ale spíš to zase bude loterie, kdo co obuje a kdy 
začne pršet.“ 

Ondřej Bisaha: „Hned zkraje začínáme řešit technicjý problém s řízením, takže nic moc. Navíc jsem 
dal nové gumy, které jsem nestihl na příjezdu k RZ ojet, takže mi to hrozně klouzalo a málem jsem 
se dostal do hodin.“ 
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Tomáš Pospíšilík: „Bylo to o projetí bez chyby a neudělat nějaký průser. Chtěli jsme to tedy jen 
projet.“ 

Marcel Svačina: „Bylo to velice krátké, ani jsem se nestihl dostat do tempa. Ale snažil jsem se a čas 
snad nebude špatný.“ 

Martina Daňhelová: „Ze začátku to byla pěkná klouzačka, ale pak už jsme měly ten správný grip a 
užívaly si to. Nezabloudily jsme, to je důležité.“ 

Filip Mareš: „Šlo o to neudělat chybu a to se nám podařilo. Teď se chceme připravit na to správné 
závodění na dalších erzetách.“ 

Karel Trněný: „Jsme rádi za každý kilometr, který můžeme odjet v mezinárodním šampionátu. 
Bohužel bude dnes možná trochu do not pronlouvat startovní pořadí, protože má začít pršet, 
myslím si, že ty dvoukolky před námi nebyly od ředitelství úplně uvážené rozhodnutí. Trochu mě to 
mrzí, ale 'Das ist motorsport'.“ 

Martin Vlček: „Bylo to o nevyrobení problému mezi obrubníkama, což je na studených kolech 
mnohdy problém. Pro diváky je to rozhodně atraktivní, ale jako shakedown naprostý nesmysl.“ 

Jan Jelínek: „Myslí, že dobré. Jsem spokojený, projeli jsme to a nic netrefili.“ 

Jan Votava: „Nám to tu nikdy nejde. Odjeli jsme to v klidu a doufám, že tu zítra budeme rychlejší. 
Hlavně jsme nechtěli nic zkazit.“ 

Manuel Kössler: „První zkouška byla v pohodě. Startujeme letos na první rally, takže čekáme na 
první opravdové zkoušky a snad to bude dobré.“ 

Jan Dohnal: „Vůbec nevím, ani jsem to nesledoval. Něco na nás svítí, máme těžkou hlavu, všechno 
se učíme, je to složité. Chtěl jsem to jen odjet, ale stejně máme nějaký problém. Nevím, jestli to teď 
vyřešíme, na testu to fungovalo dobře, nerozumím tomu. Kluci se na to musí podívat.“ 

Václav Kopáček: „Mezi těmi obrubníky to není nic příjemného, navíc jsme zvolili moc tvrdé gumy, 
takže to klouzalo. Čas nebude asi nic moc, ale předvedli jsme nějaké smyky a líbilo se mi to.“ 

Josef Semerád: „Bylo to v pohodě. Dost se toho tu dá zkazit a málo vydělat. Jel jsem to tu poprvé, 
tak jsem si to užíval.“ 

Jaroslaw Szeja: „Myslím, že se to povedlo, protože jsme nechybovali. Rally bude dlouhá, erzety jsou 
opravu rychlé a pro nás je tu všechno nové. Chci najet co nejvíce kilometrů a dostat se až do cíle.“ 
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